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Úvod 

Dňa 05.03.2020 sa v kancelárii starostu Obce Partizánska Ľupča konalo 2. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva (ďalej len OZ) od 17:00 do 18:53 hod.  

Prítomní podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tlačenej verzie tejto Zápisnice 

o  Počet prítomných poslancov :  

 Stanislav Sekan 

 Ing. Peter Smitek (príchod o 17:40 hod) 

 Dušan Adamčiak  

 Ing. Martin Sameliak  

 Ing. Juraj Kandera  

 Mgr. Igor Beka  

 Matúš Hollý  

o  Počet neprítomných poslancov :  

 Pavol Dvorský  

 Juraj Záchej  

o  Ďalší prítomní : 

 PaedDr. Emanuel Difko – riaditeľ Základnej školy s materskou školou Partizánska 

Ľupča  

 PhDr. Ľubomíra Gloneková – riaditeľka Zariadenia pre seniorov KARITA obce 

Partizánska Ľupča 

Zasadnutie OZ otvoril Bc. Ladislav Balážec, starosta obce. Privítal všetkých prítomných a konštatoval, že je 

prítomná väčšina poslancov a OZ je uznášaniaschopné. 

Bod č. 1 Schválenie návrhovej komisie 

Starosta obce určil návrhovú komisiu nasledovne: 

 Mgr. Igor Beka,  

 Ing. Martin Sameliak. 

OZ prijalo Uznesenie č. 1/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. po prerokovaní schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Igor Beka, Ing. Martin 

Sameliak. 
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Hlasovanie: 

Prítomní:  6 (Mgr. Igor Beka, Ing. Juraj Kandera, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan 

Adamčiak, Matúš Hollý) 

Za:  6 (Mgr. Igor Beka, Ing. Juraj Kandera, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Matúš Hollý) 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský, Ing. Peter Smitek) 

Bod č. 2 Schválenie overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľky 

Starosta obce navrhol overovateľov zápisnice v nasledovnom zložení: 

 Dušan Adamčiak,  

 Matúš Hollý. 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Ivanu Feldovú.  

OZ prijalo Uznesenie č. 2/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. po prerokovaní  

I. schvaľuje overovateľov zápisnice v zložení : Dušan Adamčiak, Matúš Hollý;  

II. berie na vedomie určenie zapisovateľky: Ing. Ivana Feldová. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý) 

Za:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský, Ing. Peter Smitek) 
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Bod č. 3 Schválenie programu rokovania  

Starosta obce vyzval poslancov OZ, aby vyjadrili svoje návrhy na doplnenie programu dnešného rokovania. 

Nik z poslancov nepredniesol žiadny návrh na zmenu alebo doplnenie programu, starosta preto prečítal 

Program 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Partizánska Ľupča dňa 05.03.2020 v znení, ktoré 

schválila Obecná rada a bolo uvedené v pozvánke na dnešné zasadnutie OZ. 

OZ prijalo Uznesenie č. 3/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. po prerokovaní  

I. schvaľuje Program 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča dňa 05.03.2020 

v nasledovnom znení: 

Program OZ: 

Úvod.  

1) Voľba návrhovej komisie.  

2) Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky.  

3) Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva.  

4) Kontrola prijatých uznesení.  

5) Návrh na opílenie líp na námestí obce Partizánska Ľupča.  

6) Cenová ponuka na výmenu zábradlia v budove obecného úradu.  

7) Návrh všeobecne záväzného nariadenia č.2/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území obce 
Partizánska Ľupča.  

8) Návrh výšky príspevku pre Centrum voľného času Liptovský Mikuláš na záujmové vzdelávanie 
žiakov z obce Partizánska Ľupča.  

9) Stanovenie podmienok verejnej obchodnej súťaže na nájom nehnuteľností – pozemky v lokalite 
,,Ku škole“ v obci Partizánska Ľupča.  

10) Rekonštrukcia podláh v budove Kultúrneho domu obce Partizánska Ľupča.  

11) Žiadosť OZ PRIATELIA MAGURKY o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Partizánska Ľupča vo 
výške 500,- EUR.  

12) Stanovenie podmienok verejnej obchodnej súťaže na predaj pozemku – parcelné číslo KN-C 
1482/52 evidovaný na LV č.985 ako orná pôda o výmere 229 m2 v k.ú. obce Partizánska Ľupča.  

13) Návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena uzatvorenú medzi Obcou Partizánska Ľupča a 
Cirkevným zborom Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku ECAV Partizánska 
Ľupča.  

14) Rôzne.  

Záver.  
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Hlasovanie: 

Prítomní:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý)  

Za:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý)  

Proti:   0   

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský, Ing. Peter Smitek) 

Bod č. 4 Kontrola prijatých uznesení Obecného zastupiteľstva obce Partizánska Ľupča 

Starosta obce navrhol, aby sa kontrola prijatých uznesení prerokovávala štvrťročne, nie na každom 

zasadnutí OZ, vzhľadom na charakter úloh a časovú náročnosť plnenia jednotlivých uznesení. Momentálne 

sa vyjadril k nasledovným :  

a. kontrola stavu verejného osvetlenia v obci – splnené  

Starosta obce informoval poslancov, že v obci bola vykonaná kontrola verejného osvetlenia. Problém je, 

že opravy sa predĺžili z dôvodu výroby a dodania materiálu potrebného k oprave lámp.  

b. potreba opílenia líp na námestí – v riešení  

V rámci tohto bodu sa bude na dnešnom zasadnutí prerokovávať cenová ponuka a uzatvorenie zmluvy 

s dodávateľom, vybraným na základe prieskumu trhu.   

c. premiestnenie kontajnera - splnené 

Kontajner bol presunutý a aj vývoz odpadu už bol 2-krát realizovaný.  

d. zberné nádoby na plasty – splnené 

Starosta obce informoval, že väčšinu zberných nádob na plasty si už občania prevzali a zvyšné sa vydávajú 

priebežne. Okrem toho bolo zo strany obce iniciované stretnutie podnikateľských subjektov pôsobiacich 

v obci so zástupcom zbernej spoločnosti Ľupčianka s.r.o. ohľadne podmienok vývozu separovaného zberu. 

Obec zabezpečuje len zber TKO, separovaný zber si musia právnické osoby riešiť vo vlastnej réžii 

a uzatvoriť zmluvu priamo so zbernou spoločnosťou.  

e. rekonštrukcia a modernizácia knižnice – v riešení 

Rekonštrukcia je v konečnej fáze - stolárske práce sa dokončievajú; od pondelka (02.03.2020) prebieha 

revízia kníh a dokupovanie nových knižných titulov v rámci dotácie z MK SR.  

f. aktivity Kultúrnej komisie – v riešení 

Kultúrna komisia v spolupráci s miestnymi organizáciami v obci vypracovala kalendár spoločenských 

a kultúrnych podujatí na rok 2020. Na niektoré akcie sa ,,pozabudlo“, starosta bol upovedomený, že práve 

tento rok oslavuje naša obec 750. výročie udelenia prvých mestských práv. Nenapadlo to nikoho z komisie, 

za čo sa starosta ospravedlnil a prisľúbil, že komisia samozrejme bude venovať náležitú pozornosť 

prípravám a zabezpečeniu osláv tohto významného jubilea.  
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Starosta tiež navrhol, aby sa tohoročný remeselnícky jarmok celý niesol v duchu osláv 750. výročia 

udelenia mestských práv s tým, že by sa podujatie predĺžilo na 2-3dni a bolo by obohatené o viacero 

zaujímavých akcií.  

Starosta obce uviedol, že prezentované kultúrno-spoločenské akcie a aktivity nie sú fixne dané a je možné 

ich v rámci možností presunúť. Builletin s akciami bude dopĺňaný a aktualizovaný priebežne počas roka.  

K bodu ,,Kontrola prijatých uznesení“ nemali poslanci žiadne zásadné pripomienky. V diskusii, na konci 

zasadnutia, bude priestor na vyjadrenie ďalších návrhov, podnetov, prípadne otázok zo strany prítomných. 

Starosta obce dal preto hlasovať o prijatí Uznesenia č.4.  

Uvedený prehľad o plnení prijatých uznesení je súčasťou príloh tlačenej verzie tejto zápisnice. 

OZ prijalo Uznesenie č. 4/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

I. berie na vedomie kontrolu uznesení prijatých na zasadnutiach Obecného zastupiteľstva Obce 

Partizánska Ľupča podľa priloženého zoznamu.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý)  

Za:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý)  

Proti:   0   

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský, Ing. Peter Smitek)  

Bod č. 5 Návrh na opílenie líp na námestí obce Partizánska Ľupča  

Starosta obce informoval poslancov OZ, že obec zasielala žiadosť o posúdenie zdravotného stavu 

chránených stromov na Štátnu ochranu prírody SR Správa NAPANT. Správa NAPANT-u zaslala vyjadrenie, 

že nemá námietky voči ošetreniu líp. Vzhľadom k tomu, že Správa NAPANT-u nedisponuje potrebným 

vybavenie na ošetrenie týchto líp, odporučila, aby obec v tejto veci oslovila odborných arboristov.  

Zo strany obce boli oslovené viaceré subjekty, no boli doručené len 2 cenové ponuky. Jedna z nich sa týka 

len orezania líp a suchých konárov a poskytovateľ nie je arboristom. Druhá ponuka je od spoločnosti Siedl 

s.r.o., ktorej zástupca je arborista, má certifikáciu a lipy si bol aj osobne pozrieť a posúdiť ich stav. Na 

základe obhliadky vypracoval cenovú ponuku, ktorá okrem orezania zahŕňa aj odborné ošetrenie – 

založenie bezpečnostných väzieb na ramená líp s garanciou záruky na vykonané práce.  

Poslanci súhlasili s návrhom, nakoľko opílenie líp v okolí námestia je nutné kvôli bezpečnosti a je potrebné, 

aby ho vykonala odborne spôsobilá osoba.  
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OZ prijalo uznesenie č. 5/2/2020  

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p, zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov, VZN 10/2019 – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p., po prerokovaní  

I. schvaľuje uzatvorenie zmluvy so spoločnosťou Siedl s.r.o.; IČO: 47582316; DIČ: 2023965812, so 

sídlom Tulská 2980/30, 010 08 Žilina, ktorej predmetom je opílenie 11 ks líp na námestí obce 

Partizánska Ľupča, založenie bezpečnostných väzieb na ramená líp.  

Na základe cenovej ponuky od poskytovateľa je suma za vykonanie odborných arboristických prác 

stanovená v hodnote 3.480,- EUR s DPH.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý)  

Za:  6 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, 

Matúš Hollý)  

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský, Ing. Peter Smitek)  

Bod č. 6 Cenová ponuka na výmenu zábradlia v budove obecného úradu  

Starosta obce predložil poslancom OZ cenovú ponuku na výmenu zábradlia schodiska v budove obecného 

úradu (OcÚ). Spomenul, že tieto práce súvisia ešte s rekonštrukciou sobášnej miestnosti na poschodí OcÚ. 

V prvej etape sa urobilo nové schodisko, no ďalej sa už nepokračovalo. Schodisko zostalo nedokončené, 

madlá na zábradlí chýbajú, čo je nebezpečné pre deti a starších ľudí. Starosta preto oslovil p. Jána Kráľa, 

ktorý predtým realizoval opravu schodiska, aby sa opravilo i zábradlie. Spolu so starostom boli obhliadnuť 

stav schodiska a posúdiť možnosti opráv zábradlia. Pán Kráľ vypracoval cenovú ponuku na demontáž, 

výrobu a montáž nového zábradlia. Išlo by o repliku starého zábradlia v rezive buk. Nová by bola základová 

časť, ktorá by bola širšia a prepojená na schody a na poschodí na novú dlažbu. Takisto bude osadené nové 

madlo, ktoré bude celistvé (od prízemia po poschodie) s točením ako pôvodné madlo.  

Poslanec OZ, Ing. Martin Sameliak, sa vyjadril, či by nebolo vhodné k takejto zákazke predložiť tri cenové 

ponuky a vybrať najvhodnejší variant. Starosta k tomu uviedol, že v zmysle novely zákona o verejnom 

obstarávaní sa môže zákazka do 5.000,-EUR realizovať prostredníctvom priameho zadania. Pána Kráľa 

oslovil preto, že on realizoval práce na schodisku, tak aby zrekonštruoval i zábradlie a teda celé schodisko 

bude od jedného zhotoviteľa.  

Poslanci OZ súhlasili s návrhom, aby sa zábradlie zrekonštruovalo a celé schodisko by tak bolo kompletné 

a hlavne bezpečné.  
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OZ prijalo Uznesenie č. 6/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. 

n. p., VZN 10/2019 – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a zákona č.138/1991 Zb. 

o majetku obcí v z. n. p. po prerokovaní,  

I. schvaľuje realizáciu investičného zámeru výmeny zábradlia schodiska v budove obecného úradu 

v maximálnej hodnote 4.200,- EUR s DPH  

II. ukladá pracovníkom obecného úradu vypracovať zmluvu o dielo so zhotoviteľom: Ján Kráľ, IČO : 

35162279; IČ DPH : 1020566096 so sídlom Partizánska Ľupča 457, PSČ 032 15.  

Návrh zmluvy je potrebné predložiť na schválenie Obecnému zastupiteľstvu do nasledujúceho zasadnutia 

OZ.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 
Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 
Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Bod č. 7 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území 

obce Partizánska Ľupča  

Starosta obce informoval poslancov OZ, že novela zákona o pohrebníctve priniesla zmenu v tom, že štát 

zrušil ochranné pásma pohrebísk a prenie na samosprávy aj iné náležitosti, resp. skutočnosti, ktoré si 

môžu upraviť podľa svojich podmienok vo svojich VZN.  

K návrhu Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2020 o ochrannom pásme pohrebísk (,,VZN“) boli podané 

pripomienky i s odôvodnením, doručené od poslanca OZ, Mgr. Igora Beku. Tieto boli zapracované do 

predkladaného VZN. Starosta obce vyzval i ostatných poslancov OZ, ak majú nejaké otázky alebo 

pripomienky k návrhu, aby sa vyjadrili.  

Nik z prítomných sa o slovo neprihlásil, starosta dal preto hlasovať k prvej časti schvaľovania VZN 

č.2/2020, ktorým sa určuje ochranné pásmo pohrebísk na území obce Partizánska Ľupča, účinné od 

01.04.2020.  

OZ prijalo Uznesenie č. 7/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča v súlade s §11 ods. 4 a §10 ods. 2 zákona č.369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p. a podľa §15 až §38 zákona NR SR č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v z. n. p.,  

I. prerokovalo predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.2/2020 o ochrannom pásme 

pohrebísk na území obce Partizánska Ľupča (ďalej len ,,VZN č.2/2020“)  



Zápisnica z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Partizánska Ľupča 

 

 

Dušan Adamčiak Matúš Hollý 5.marca 2020 
  Strana 10 z 20 

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:  0  

Zdržal sa:  0  

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Starosta obce prečítal pripomienku poslanca OZ, Mgr. Igora Beku a zároveň ho vyzval, aby i ostatným 

poslancom odôvodnil svoj návrh. Poslanec OZ, Mgr. Igor Beka, uviedol, že na území obce sa nachádza 

i pohrebisko (židovský cintorín), ktorý je v správe Židovskej obce. Pokiaľ by sa vo VZN ponechala uvedená 

veta, celé nariadenie by sa vzťahovalo na len na pohrebiská v správe obce. Po zapracovaní pripomienky sa 

bude VZN vzťahovať na všetky pohrebiská na území obce, bez ohľadu na to, kto je ich správcom.  

Starosta obce ešte doplnil, že obec stanovila ochranné pásmo celkom ,,zmierlivo“ na 10 m, doteraz bolo 

zákonom stanovené 50 m.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča  

II. schvaľuje pripomienku poslanca OZ, Mgr. Igora Beku, k návrhu VZN č.2/2020 na vypustenie časti čl.1 

ods. 2 ,,ako prevádzkovateľ miestnych pohrebísk“.  

Čl. 1 ods. 2 znie : ,,Obec Partizánska Ľupča, za podmienok určených zákonom a týmto VZN stanovuje 

s účinnosťou od 01.04.2020 ochranné pásmo pohrebísk na území obce Partizánska Ľupča.“  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Proti:   0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Starosta obce znovu prenechal slovo poslancovi OZ, Mgr. Igorovi Bekovi, ktorý pripomienkoval VZN. Podľa 

jeho úsudku bol rozpor v čl. 1 a čl. 2., kde sa spomína, čo sa môže a čo nemôže vykonávať počas konania 

pohrebu. V pôvodnom návrhu bolo povolené vykonávať sezónne práce údržby verejných priestranstiev 

a poľných prác. Uvedené činnosti je predsa možné odložiť na neskôr, na čas, kedy nebude prebiehať 

pohreb. Je potreba zachovať určitú vážnosť a úctu voči tomuto pietnému aktu. To sa samozrejme 

nevzťahuje na činnosti, ktoré súvisia s ochranou osôb a majetku pri živelných pohromách a haváriách 

a odstraňovania spôsobených škôd.  
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Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča  

III. schvaľuje pripomienku poslanca OZ, Mgr. Igora Beku, k návrhu VZN č.2/2020 na vypustenie časti čl.6 

ods. 2: ,,na vykonávanie sezónnych prác pri zabezpečovaní nevyhnutnej údržby ciest a chodníkov, 

verejných priestranstiev a verejnej zelene, neodkladných sezónnych poľných prác“  

Čl. 6 ods. 2 znie: ,,Zákazy podľa ods. 1 tohto článku sa nevzťahujú na vykonávanie prác pri 

odstraňovaní následkov živelných pohrôm alebo havárií. Zákazy sa taktiež nevzťahujú na vykonávanie  

neodkladných činností smerujúcich k odstráneniu priamo hroziacej škody na majetku alebo zdraví v 

nevyhnutnom rozsahu.“  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Proti:   0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

K prijatej pripomienke sa ešte vyjadril poslanec OZ, Ing. Peter Smitek, že pokiaľ sa koná pohreb v dolnej 

časti cintorína (blízko píly), tak by to bolo potrebné vopred nahlásiť na prevádzku píly, aby sa dokázala 

výroba dočasne pozastaviť na čas konania pohrebu. V prevádzke píly smeruje odsávanie smerom 

k cintorínu a intenzita hlučnosti je pomerne vysoká. Preto je potrebné ju v danom čase odstaviť. Taktiež 

je potrebné v tom čase obmedziť presun strojov a poľnohospodárskej techniky na poliach v blízkosti 

cintorína.  

Ostatní poslanci tiež súhlasili s tým, aby boli okolité výrobné prevádzky včas informované o konaní 

pohrebu v dolnej časti cintorína. Starosta prisľúbil, že určí zodpovednú osobu, ktorá bude informovať tieto 

prevádzky.  

 

Všeobecne záväzné nariadenie 2/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území obce Partizánska Ľupča 

z 2. rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča zo dňa 05.03.2020  

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča v zmysle zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča v súlade s 

§11 ods. 4 a §10 ods. 2 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a podľa §15 až §38 zákona NR 

SR č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. sa po prerokovaní 

uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení č.2/2020 o ochrannom pásme pohrebísk na území obce Partizánska 

Ľupča.  
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Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Proti:   0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Bod č. 8 Návrh výšky príspevku pre Centrum voľného času Liptovský Mikuláš na záujmové 

vzdelávanie žiakov z obce Partizánska Ľupča  

Starosta obce informoval poslancov OZ o doručenej žiadosti Centra voľného času Liptovský Mikuláš (CVČ) 

o poskytnutie dotácie na záujmové vzdelávanie žiakov z obce Partizánska Ľupča. Na predchádzajúcom 

zasadnutí OZ bola schválená výška dotácie i pre CVČ v Ružomberku, starosta preto navrhuje schváliť 

rovnakú finančnú dotáciu i pre CVČ v Liptovskom Mikuláši. Poslanec OZ, Ing. Peter Smitek, uviedol, 

že finančná komisia obce odporučila schváliť pre ,,CVČ-ka“ sumu 5,-EUR na dieťa na mesiac.  

Ostatní poslanci s predkladaným návrhom súhlasili.  

OZ prijalo Uznesenie č. 8/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, zákona NR SR 

č.245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov a podľa 

VZN 2/2015 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Partizánska Ľupča v z. n. p. po 

prerokovaní  

I. určuje pre rok 2020 výšku príspevku pre Centrum voľného času Liptovský Mikuláš, v sume 5,-EUR na 

žiaka za mesiac, na záujmové vzdelávanie žiakov z obce Partizánska Ľupča.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  
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Bod č. 9 Stanovenie podmienok verejnej obchodnej súťaže na nájom nehnuteľností – pozemky 

v lokalite ,,Ku škole“ v obci Partizánska Ľupča  

Starosta obce uviedol, že už viackrát na zasadnutiach OZ bol prezentovaný investičný zámer výstavby 

bytových domov. Pri takýchto projektoch je zvyklou praxou, že obec predmetné pozemky ,,vysúťaží“ 

v rámci verejného obstarávania spolu s projektom výstavby bytoviek. Firma, ktorá bude realizovať 

výstavbu musí mať nejaký právny vzťah k pozemkom, kvôli tomu, aby mohla vybavovať územné 

a stavebné konania alebo iné povolenia k projektu.  

Vzhľadom k uvedenému, obec vyhlasuje verejnú obchodnú súťaž na nájom predmetných pozemkov, 

termín vyhlásenia je 09.03.2020.  

Výška nájmu je 0,50,-EUR/m2, rovnako tak obec prenajíma i ostatné obecné pozemky. Celé súťažné 

podmienky budú verejne dostupné na webovom sídle obce – www.partizanskalupca.com.  

Starosta obce zároveň uviedol, že v komisii na vyhodnotenie návrhov je starosta a  poslanci OZ. Ing. Martin 

Sameliak – ako predseda stavebnej komisie; Ing. Peter Smitek – ako predseda finančnej a investičnej 

komisie; Mgr. Igor Beka za obecnú radu a poslanec OZ Stanislav Sekan.  

Poslanci OZ nemali žiadne výhrady k predkladanému návrhu.  

OZ prijalo Uznesenie č. 9/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., VZN 10/2019 - Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce, zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. po prerokovaní 

I. schvaľuje podmienky verejnej obchodnej súťaže na nájom nehnuteľností – pozemky v lokalite ,,Ku 

škole“ v obci Partizánska Ľupča.  

Súťažné podmienky budú zverejnené pri vyhlásení verejnej obchodnej súťaže č.1/2020 na webovom sídle 

obce: www.partizanskalupca.com 

Termín vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže č.1/2020 : 09.03.2020 

Zodpovedný za priebeh verejnej obchodnej súťaže č.1/2020 : starosta obce  

II. schvaľuje komisiu na vyhodnotenie návrhov VOS č.1/2020 v zložení: Bc. Ladislav Balážec,  

Ing. Martin Sameliak, Ing. Peter Smitek, Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský) 
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Bod č. 10 Rekonštrukcia podláh v budove Kultúrneho domu obce Partizánska Ľupča  

Starosta obce uviedol, že návrh na výmenu podlahy v budove kultúrneho domu, bol spomínaný na 

viacerých zasadnutiach obecnej rady i obecného zastupiteľstva. Informoval sa i v susedných obciach, 

akým spôsobom realizovali podobné rekonštrukcie obecných budov. Predseda stavebnej komisie, Ing. 

Martin Sameliak, vypracoval prieskum trhu. Väčšina cenových ponúk uvádza minimálne 2,5 mm hrúbku 

podlahy. Po preskúmaní dostupných informácií a vhodných riešení, stavebná komisia odporúča vinylovú 

podlahu. I vzhľadom k tomu, že v budove KD je podlahové vykurovanie, tento typ podlahy by mohol 

prispieť k zvýšeniu efektívnosti vykurovania. Starosta obce navrhol sumu, ktorá zahŕňa náklady na 

materiál na podlahu, ale i materiál na ďalšie nutné opravy v KD (schody). Všetky práce by zabezpečila obec 

vo vlastnej réžii. Starosta navrhuje vinylovú podlahu o hrúbke 5 mm. Cenové ponuky na tento typ podlahy 

sú okolo 20-25,-EUR / m2. Pracovníci technických prevádzok obce dnes začali rozoberať starú podlahu, aby 

sa zistilo, aké práce resp. opravy bude potrebné vykonať pred položením novej podlahy. Pri rozoberaní 

zistili, že nyvelová vrstva je v dobrom stave, nebude ju potrebné vylievať nanovo.  

Stavebná komisia ešte preskúma ostatné cenové ponuky, porovná jednotlivé typy podláh a vyberie 

najvhodnejší variant. Výmenu podláh spolu s potrebnými opravami je nutné realizovať do júna 2020, 

nakoľko sú kvôli tomu pozastavené všetky kultúrno - spoločenské akcie v budove KD.  

Poslanec OZ, Ing. Juraj Kandera, sa informoval, či sa spolu s výmenou podláh bude riešiť i vykurovanie KD. 

Starosta odpovedal, že práve včera mal stretnutie s audítormi, kde okrem iného dohodovali stretnutie 

i s inými odborníkmi, ktorí by vykonali na obci energetický audit a navrhli vhodné riešenia na zlepšenie, 

aby obec zvýšila efektívnosť vykurovania obecných budov. Starosta jednal i s terajším dodávateľom – SSE, 

tu by bolo možné upraviť tarify na základe spotreby jednotlivých odberných miest. V tomto prípade by 

mohla cena za mW/h klesnúť takmer o 1/3, čo je celkom ,,slušné zníženie“. Výmena ističov a úprava taríf 

však bude možná až ku koncu roka, kedy končí platnosť zmluvy s SSE. Ďalšou možnosťou môže byť zmena 

dodávateľa prostredníctvom verejného obstarávania. Starosta obce zisťoval i možnosti plynofikácie obce, 

to je ale príliš nákladné pre obec.  

Starosta vyslovil názor, že najskôr by rád počkal na výsledky energetického auditu a následne potom sa 

budú prerokovávať jednotlivé možnosti ako zvyšovať energetickú efektívnosť v obci.  

OZ prijalo Uznesenie č. 10/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  v z. n. p., VZN 10/2019 – Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. po prerokovaní.  

I. schvaľuje investičný zámer výmeny podlahy v budove Kultúrneho domu obce Partizánska Ľupča 

v celkovej hodnote maximálne 8.000,-EUR s DPH.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:   0  
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Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Bod č. 11 Žiadosť OZ PRIATELIA MAGURKY o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Partizánska Ľupča   

Starosta obce informoval poslancov OZ, o doručenej žiadosti OZ PRIATELIA MAGURKY o poskytnutie 

dotácie na vybudovanie náučného banského chodníka ,,Zlatý chodník Magurkou“ asi s desiatimi 

stanoviskami pri ústiach do banských štôlní. Podľa jeho názoru, by podobné iniciatívy mala obec podporiť. 

Jednak je to i zviditeľnenie obce a tiež, vlastne vďaka baníctvu sa obec Partizánska Ľupča v minulosti 

rozvíjala.  

Celkové náklady na vybudovanie chodníka sú vyčíslené na 10.000,-EUR, pričom od obce požaduje OZ sumu 

500,-EUR. Na zasadnutí obecnej rady padli návrhy na finančnú dotáciu z rozpočtu obce vo výške 300,-EUR.  

Poslanci sa zhodli, že každému žiadateľovi obec nevyhovela 100% čiastkou.  

Poslanec OZ, Stanislav Sekan, k tomu uviedol, že ide naozaj o precízne spracovaný projekt a je dobré ho 

podporiť. OZ spolupracuje i s inými organizáciami, napr. za účelom zaznačenia chodníka na turistické trasy 

oslovilo Klub slovenských turistov. Chodník bude teda označený (,,vytrasovaný“) a by bol súčasťou už 

existujúcich turistických trás ( po modrej a zelenej značke).  

Starosta ešte doplnil, že popisnú časť náučného chodníka spracováva popredný profesor baníctva. OZ 

funguje cca 2 roky a je naozaj aktívne pri zveľaďovaní najmä m.č. Magurka – organizovalo podujatie 

,,čistenie Magurky“, vybudovalo prírodné detské preliezky, vyvíja aktivity na podporu a zachovanie 

banských tradícií v tejto lokalite a ďalšie.  

OZ prijalo Uznesenie č. 11/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v z. n. p., VZN 10/2019 – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a VZN 

2/2015 o podmienkach poskytovania prostriedkov z rozpočtu obce po prerokovaní  

I. schvaľuje poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Partizánska Ľupča vo výške 300,- EUR pre 

Občianske združenie PRIATELIA MAGURKY. 

Použitie finančnej dotácie je účelovo viazané na výstavbu náučného banského chodníka v lokalite 

Magurka.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliakj, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 



Zápisnica z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Partizánska Ľupča 

 

 

Dušan Adamčiak Matúš Hollý 5.marca 2020 
  Strana 16 z 20 

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Bod č. 12 Stanovenie podmienok verejnej obchodnej súťaže na predaj pozemku – parcelné číslo KN-

C 1482/52 evidovaný na LV č.985 ako orná pôda o výmere 229 m2 v k.ú. obce Partizánska Ľupča  

Predaj predmetného pozemku bol schválený na predchádzajúcom zasadnutí OZ s tým, že bude prebiehať 

formou verejnej obchodnej súťaže (,,VOS“). Rovnako, ako pri VOS na nájom pozemkov boli vypracované 

súťažné podmienky, ktoré upravujú priebeh celej VOS. Minimálna cena predaja je 20,-EUR za m2, zloženie 

zábezpeky vo výške 1.000,-EUR, doručenie návrhu kúpnej zmluvy a pod.  

Súťažné podmienky vypracovala advokátska kancelária a budú zverejnené pri vyhlásení VOS č.2/2020.  

Poslanci OZ nevyjadrili žiadne pripomienky k uvedeným súťažným podmienkam a návrh na vyhlásenie 

VOS č.2/2020 schválili.  

OZ prijalo Uznesenie č. 12/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., VZN 10/2019 – Zásady hospodárenia a nakladania sa majetkom obce a zákona 

č.138/1991 Zb. o majetku obcí a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. po prerokovaní  

I. schvaľuje podmienky verejnej obchodnej súťaže na predaj pozemku – parcelné číslo KN-C 

1482/52 evidovaný na LV č.985 ako orná pôda o výmere 229 m2 v k.ú. obce Partizánska Ľupča  

Súťažné podmienky budú zverejnené pri vyhlásení verejnej obchodnej súťaže č.2/2020 na webovom sídle 

obce: www.partizanskalupca.com 

Termín vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže č.2/2020 : 09.03.2020 

Zodpovedný za priebeh verejnej obchodnej súťaže č.2/2020 : starosta obce  

II. schvaľuje komisiu na vyhodnotenie návrhov VOS č.2/2020 v zložení: Bc. Ladislav Balážec,  

Ing. Martin Sameliak, Ing. Juraj Kandera, Mgr. Igor Beka, Juraj Záchej.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Proti:   0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský) 

Bod č. 13 Návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena uzatvorenú medzi Obcou Partizánska Ľupča 

a Cirkevným zborom Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania ECAV na Slovensku Partizánska Ľupča  

Starosta obce uviedol, že pri schvaľovaní zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok ECAV (pre 

výstavbu bytoviek), došlo k pochybeniu. Správa katastra pri podaní návrhu na vklad upozornila na 
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skutočnosť, že obec schválila zriadenie vecného bremena na svoj vlastný pozemok, čo asi nebolo zámerné. 

Uvedené náležitosti boli prepracované a zmluvu je potrebné nanovo schváliť.   

OZ prijalo Uznesenie č. 13/2/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča v súlade s §11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a §9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. po 

prerokovaní schvaľuje uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena medzi zmluvnými stranami:  

a) Obcou Partizánska Ľupča, IČO: 00315656, adresa: Partizánska Ľupča 417 ako povinným z vecného 

bremena a  

b) Cirkevným zborom Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania ECAV na Slovensku Partizánska 

Ľupča, so sídlom Ev. a. v. farský úrad 425, 032 15 Partizánska Ľupča, SR, IČO: 31902693, DIČ: 

2020582905 ako oprávnenou osobou z vecného bremena.  

Predmetom zmluvy je právo vstupu, prechodu pešo a prejazdu akýmkoľvek druhom dopravného 

prostriedku alebo motorového vozidla po zaťaženom pozemku parcely registra C parc. č. 1/1 – zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 881 m2, vedenej na LV č.985, katastrálne územie Partizánska Ľupča, ktorej 

vlastníkom v celosti je povinný z vecného bremena, a to v celom rozsahu pozemku parcely registra C parc. 

č. 1/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 881 m2, vedenej na LV č.985, katastrálne územie 

Partizánska Ľupča, ktorej vlastníkom v celosti je povinný z vecného bremena.   

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský)  

Bod č. 14 Rôzne. 

a) Poverenie starostu obce k zabezpečeniu bezodplatného prevodu pozemku  

Vysporiadaním vlastníctva k pozemkom pri ceste do Liptovských Sliačov sa zaoberalo už bývalé vedenie 

obce. Aby obec mohla v tejto veci pokračovať, je potrebné poveriť touto úlohou nového starostu. Cesta 

je majetkom obce, ale pozemky sú v správe Slovenského pozemkového fondu. Pre obec je žiadúce, aby 

bolo vlastníctvo k uvedeným pozemkom právne vysporiadané.  

Starosta obce pre zaujímavosť doplnil, že okrem toho, že cesta spája obce Partizánsku Ľupču a Liptovské 

Sliače, mohla by byť súčasťou pripravovaného projektu ŽSK ,,Vážskej cyklomagistrály“ (od Žiliny po Tatry). 

Riešia sa 2 možné cyklotrasy, severná: popri Váhu z Ružomberka (popri starej ceste) a južná – Ružomberok 
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– L.Štiavnica – Ludrová – L.Sliače – P.Ľupča. Zakresľujú sa obe alternatívy a potom je na rozhodnutí ŽSK, 

ktorá trasa sa vyberie.  

Poslanec OZ, Mgr. Igor Beka, k tomu doplnil, že predmetná cesta je súčasťou Liptovskej cyklomagistrály.  

OZ prijalo Uznesenie č. 14/2/2020 

Obecné zastupiteľstvo obce podľa §11 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. po prerokovaní poveruje starostu obce, Bc. Ladislava Balážeca, 

vykonať potrebné úkony k zabezpečeniu bezodplatného prevodu pozemku :  

pozemok – parcelné číslo KN-E 1770/1 evidovaný na LV č.2667 vlastníka Slovenská republika, vedený 

ako zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8225 m2 v katastrálnom území obce Partizánska Ľupča. 

Predmetný pozemok bude slúžiť ako spojnica medzi obcami Partizánska Ľupča a Liptovské Sliače, ako aj 

pre peších turistov a cyklistov.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý)  

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Juraj Záchej, Pavol Dvorský) 

 

INTERPELÁCIE POSLANCOV OZ - DISKUSIA: 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ, že obec hľadá možnosti na refinancovanie úveru, ktorý sa čerpal 

na vybudovanie ZpS KARITA. Momentálne obec rokuje o výhodnejších ponukách na zníženie úroku 

a o podmienkach na refinancovanie úveru i v iných bankách.   

Obec sa v spolupráci so ZŠ s MŠ prihlásila do projektu ,,Sadovo“, ide o výsadbu ovocných stromov v areáli 

ZŠ s MŠ. 

Úrad vlády vyhlásil výzvu na obnovu pamätníkov padlým II. Svetovej vojny. Obec tak v spolupráci s pánom 

Murtinom - predsedom miestnej organizácie Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov Slovenska, 

podala projekt na opravu pamätníka na námestí v sume cca 5.000,- EUR.  

Obec sa tiež zapojila do výzvy MF SR pre obce na opravu havarijného stavu obecného majetku. Podpora 

na jeden projekt je do 15.000,-EUR. Starosta by chcel tieto zdroje investovať do opráv strechy na ,,Paškovie 

resp. Rybínovie dome“.  

Ďalej, starosta zaslal podklady na vypracovanie projektovej dokumentácie pre výsadbu verejnej zelene na 

námestí v obci. Hotový projekt zvyšuje šancu získať finančnú podporu na realizáciu v rámci plánovanej 

výzvy na vodozádržné opatrenia v intraviláne obcí. Všetko však záleží od vývoja aktuálnej situácie (zmena 

vlády, vplyv opatrení proti šíreniu koronavírusu a pod.).  
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Starosta obce informoval poslancov, že rekonštrukcia RD č.4 je v záverečnej fáze. Predpokladá, že do 

mesiaca bude RD č.4 zrekonštruovaný. Už sa ozvali aj záujemci o nájom. Starosta obce navrhol, že výška 

nájmu by mala byť stanovená tak, aby sa investícia do rekonštrukcie vrátila cca do 15 rokov. Najskôr však 

FIK vyhodnotí vyúčtovanie nákladov rekonštrukcie (materiál + cena práce), tie budú samozrejme 

predložené i poslancom OZ a následne potom sa budú riešiť podmienky prenájmu a i..  

Starosta obce bol prizvaný do dvoch pracovných skupín v ZŠ s MŠ – jedna je zameraná na oblasť rozvoja 

školy – udržanie/resp. zvýšenie počtu žiakov, atraktivita školy a pod. V pracovnej skupine sú zástupcovia 

učiteľov, Rady školy a za zriaďovateľa je členom starosta. Ako prvý krok si stanovili zisťovanie 

spokojnosti/resp. analýzu stavu z pohľadu zamestnancov, rodičov, žiakov formou dotazníka. Ten bude 

vypracovaný a vyhodnotený o.z. Dobrá škola, ktoré robí í anonymné a nezávislé porovnanie s inými 

školami. Cieľom je zistiť ,,kde sa škola nachádza“, aké sú možnosti pre zlepšenie a rozvoj.  

Ďalšia pracovná skupina – tzv. ,,telocvičňa a škôlka“, rieši prioritne priestorové usporiadanie areálu školy. 

Členom v komisii je i predseda Stavebnej komisie obce, Ing. Martin Sameliak. Starosta obce predstavil 

poslancom OZ varianty možných stavebných úprav areálu a budovy ZŠ s MŠ.  Poslanci OZ diskutovali 

o predložených návrhoch na vybudovanie telocvične a prestavbu škôlky, jedálne, vnútorných priestorov.  

Starosta obce ešte poznamenal, že pri zostavovaní rozpočtu obce na tento rok sa počítali finančné 

prostriedky i na projekty budovy ZŠ s MŠ. Bol by rád, keby sa tento rok podarilo vypracovať projektovú 

dokumentáciu komplet na úroveň územného a stavebného konania, ideálne na realizačnú časť projektu. 

Starosta oslovil p. Ing. Jaškovú, ktorá bude ,,zastrešovať“ inžinierku činnosť projektu, ona má dlhoročné 

odborné skúsenosti v tejto oblasti. Ide o veľký a časovo náročný projekt a pokiaľ bude prípravná časť 

hotová, je možné podať projekt hneď a uchádzať sa o získanie finančných prostriedkov z externých zdrojov 

( v rámci výziev EU).  

Obec sa snaží napredovať ďalej i v projekte kanalizácie a ČOV, kde musela byť textová časť projektovej 

dokumentácie aktualizovaná podľa nových platných technických i právnych predpisov, vyhlášok, noriem 

STN, bola doplnená o protokoly o vonkajších vplyvoch, riadenie rizík a i.   

Starosta sa ešte vyjadril, že by rád podaroval obci svoje staré auto – Fabiu. Je to síce staršie auto, ale je 

funkčná, v dobrom stave, obec by ju mohla ďalej využívať.  

Poslanec OZ, Mgr. Igor Beka, informoval starostu i poslancov, že nový asfalt sa láme, celá pravá strana cca 

30-40 cm pozdĺž 6 metrov v mieste, kde je ,,Beniačovie“ most. asfaltový koberec sa robil nedávno (v 

novembri 2019) a celý kraj vozovky sa rozpadá. Je potrebné kontaktovať firmu, ktorá realizovala 

asfaltovanie ciest a reklamovať práce a opraviť stav vozovky,.   

V závere rozpravy starosta obce ešte spomenul, že hasiči už majú kúpený automobil, ktorý im bol 

schválený na predchádzajúcom zasadnutí OZ. Celková obstarávacia cena vozidla je asi 6.000,- EUR 

(vrátane prevozu, prepisu a pod.). Polovicu financií daroval Lesný komposesorát a druhú polovicu hradila 

obec. 

K bodu ,,Rôzne“ sa už nik z prítomných o slovo neprihlásil, zasadnutie OZ bolo teda ukončené.   
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Záver 

Starosta obce poďakoval poslancom OZ a ostatným prítomným za účasť, za podnety a pripomienky a 

ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 05.03.2020 na Obecnom úrade v Partizánskej 

Ľupči. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 18:53 hod. 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke 1 hod. 32 min 23 sek, ktorý 

je uložený pod názvom „Zvukový záznam z 2. zasadnutia OZ 2020“. 

 

.............................................................................. .............................................................................. 

Matúš Hollý, overovateľ zápisnice Dušan Adamčiak, overovateľ zápisnice 

.............................................................................. .............................................................................. 

Bc. Ladislav Balážec, starosta obce Juraj Záchej, zástupca starostu obce 

..............................................................................  

Ing. Ivana Feldová, zapisovateľka  

 

 


